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0202 پزشکیان در جلسه هیئت دولت:

 تلاش ما این است که در  زمستان
 با مشکل برق مواجه نباشیم

مدیرعامل بیمه معلم:

دگرگونی دیجیتال، سرنوشت 
محتوم صنعت بیمه است

کس نیوز«  مجری شبکه »فا
 وزیر دفاع آمریکا شد

معاون اول رئیس جمهور در جلسه با مدیران عامل شرکت های بزرگ پتروشیمی:

دولت چهاردهم نگاه جدی به صادرات و 
اهمیت دیپلماسی تجاری و اقتصادی دارد 

  روزنامه سیاسی، اقتصادی، فرهنگی و ورزشی سال هشتم    شماره 1939    4 صفحه    قیمت: 5000تومان

گزارش تحلیلی جملــه  بر واکنش ها به اظهارات »مهری طالبی دارستانی« رییس اداره زنان و خانواده ستاد امر به معروف درخصوص راه اندازی »کلینیک ترک بی حجابی«؛ 

پس لرزه های یک ادعای سخیف
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  گزارش تحلیلی جملــه بر موانع شروع فعالیت 
 خط تولید فولاد آلیاژی در مجموعه بزرگ صنعتی

 »فولادین ذوب آمل« در استان مازندران؛

 جهش تولید در انتظار 
اقدام وزیر صمت 

 دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان مازندران
 از شرکت صنایع چوب و کاغذ بازدید کرد؛

چوب و کاغذ مازندران در 
بالاترین سطح شکوفایی 0404

فرهنگ  سازی از جیب مردم

صفحه 02

سیاست

معاون اول رئیس جمهور در جلسه با مدیران عامل شرکت های بزرگ پتروشیمی:

دولت چهاردهم نگاه جدی به صادرات و اهمیت 
دیپلماسی تجاری و اقتصادی دارد 

معــاون اول رئیــس جمهــور بــا تاکید بر اهمیــت نقش مهــم، کلیدی و 
محــوری صنعــت پتروشــیمی در تولیــد و افزایش ثروت ملــی و با بیان 
اینکــه این صنعت به عنوان پیشــران اقتصادی کشــور در ارتقای ارزش 
افزوده، اشــتغال زایی و اقتصــاد ملی نقش مؤثــری دارد، تصریح کرد: 
هیچ راهی جز اینکه به جایگاه اول در صادرات محصولات پتروشــیمی 
در منطقــه برســیم، وجــود نــدارد چــرا کــه نیروهــای علمــی برجســته 
در اختیــار ایــن صنعــت، مزیت مهم پتروشــیمی ایــران در مقایســه با 

کشورهای مهم این بخش در جهان و بویژه همسایگان است.
 بــه گــزارش پایــگاه اطــاع رســانی دولــت، دکتــر محمدرضا عــارف در

 جلســه ای بــا مدیــران عامل شــرکت هــای بزرگ پتروشــیمی بــا تاکید 
بــر رســیدگی به مســائل و مشــکات بخــش پتروشــیمی، تصریــح کرد: 
 بــرای اجــرای برنامه هفتم توســعه و همچنین رســیدن به هدف رشــد

 ۸ درصــدی پیــش بینی شــده در این برنامــه باید از بخش پتروشــیمی 
کمک بگیریم.

دلاری  میلیــارد   ۱۵۰ نیــاز  بــه  اشــاره  بــا  جمهــور  رئیــس  اول  معــاون 
ســرمایه گذاری خارجــی برای تحقق رشــد ۸ درصــدی در برنامه هفتم 
توســعه خاطرنشــان کرد: بخــش پتروشــیمی از مهم تریــن بخش های 
اقتصــادی بــرای ورود ســرمایه گذاری خارجی اســت کــه در این صورت 
بازار بســیار خوبی نیز برای محصولات شــرکت های ایرانی در این حوزه 

در سطح جهان ایجاد خواهد شد.
دکتــر عارف با اشــاره به اهمیــت بهره گیری از فناوری های پیشــرفته در 
صنعت کشــور بــه ویژه بخش پتروشــیمی افــزود: با توجه بــه تغییرات 
ســریع و گســترده فنــاوری در جهــان بایــد بــا فناوری هــای منطبــق بــا 
در  همــواره  پتروشــیمی  بخــش  و  کــرد  حرکــت  دنیــا  روز  مقتضیــات 
بهره گیری از فناوری های روز دنیا پیشرو بوده است و باید در نظر داشت 
اگر نگاه سنتی حاکم شود، به هیچ عنوان هزینه های تولید اجازه رقابت 
در بازارهای جهانی را نمی دهد و لزوم استفاده از فناوری های پیشرفته 
بــه ویژه هوش مصنوعی که به کارآمــدی بالاتر و کاهش هزینه ها کمک 

شایان توجهی می کند،  یک الزام است.
دکتــر عــارف توجه به »تحقیــق و توســعه« در صنعت را نیــز یک الزام 
اساســی و مهــم برشــمرد و تاکیــد کــرد: موضــوع تحقیــق و توســعه در 
صنعــت نــه هزینــه بلکــه ســرمایه گذاری اســت که بــه بازدهی و ســود 
بــه شــدت بــالای شــرکت ها و صنایــع منجــر می شــود کــه بــرای نمونه 
شــرکت های خودروســازی مهــم در صنعت جهان ۳ درصــد از فروش 
خود را برای تحقیق و توسعه قرار می دهند  که در کشور از  این موضوع 
غفلت شــده اســت و نگاه تشــریفاتی به موضوع مهم تحقیق و توسعه 
آســیب زا اســت کــه خوشــبختانه بخــش پتروشــیمی بــه ایــن موضوع 
 مهــم توجه کافــی داشــته اند و باید در ادامــه فعالیت های خود بیشــتر

 جدی بگیرند.
وی با اشــاره به برنامه دولت چهاردهم بــرای تربیت هزار نیروی کیفی 
و تاکیــدات مقــام معظــم رهبــری مبنی بر تربیــت ۱۰۰ نیروی شایســته 

در زمینــه مدیریت عالی کشــور در ایــن طرح تاکید کرد: نــگاه دولت در 
ایــن طرح بــه بنگاه های بــزرگ بخش خصوصی اســت که ایــن نیروها 
می توانند هم در صنعت اســتفاده شــوند و اگــر در حاکمیت نیز حضور 
پیــدا کننــد به دلیل شــناخت کافی از مســائل و مشــکات صنایع بزرگ 
و پیشــران از جمله پتروشــیمی بســیاری از مشــکات این بخش ها حل 

می شود.
دکتــر عــارف همچنین بــه عدم توجــه کافی به  دیپلماســی تجــاری در 
ســال های گذشــته در کشــور اشــاره و تاکید کــرد: دولــت چهاردهم نگاه 
جدی به صادرات و اهمیت دیپلماســی تجاری و اقتصادی کشــور دارد 
که در این راستا پتروشیمی ها به دلیل نقش مهم در صادرات غیرنفتی 

می توانند به دولت کمک کنند.
معــاون اول رئیس در پایان این نشســت به معاون هماهنگی و نظارت 
اقتصــادی و زیربنایی معــاون اول رئیس جمهور دســتور داد تا کارگروه 
پشــتیبانی از صنعــت پتروشــیمی در ســازوکاری جدیــد و بــا ترکیبــی از 
سرپرست شرکت توسعه صنایع پتروشیمی، دبیرکل انجمن کارفرمایی 
صنعــت پتروشــیمی، معاونیــن وزرای صنعــت، معــدن و تجــارت و 
اقتصــاد، معاونین روســای ســازمان برنامــه و بودجه بانــک مرکزی به 
همراه چند تن از مدیران عامل شرکت های بزرگ پتروشیمی با تشکیل 
جلســات منظم به بررسی مشکات کان و راهکارهای حل مسائل این 

حوزه پرداخته و گزارش آن به معاون اول رئیس جمهور ارایه کنند.
همچنیــن در ایــن جلســه مهنــدس مهــدوی ابهــری دبیــرکل انجمــن 
کارفرمایی صنعت پتروشــیمی گزارشــی از جایگاه صنعت پتروشــیمی 

در اقتصاد ملی ارائه داد.

آگهي مناقصه عمومي دو مرحله اي

شركت توزيع نيروي برق استان اصفهان -امور تداركات و انبارها

شركت توزيع برق استان اصفهان در نظر دارد خدمت مورد نياز خود به شرح ذيل را  از طريق مناقصه عمومي 
دو مرحله اي به پيمانکار واجد صلاحيت واگذار نمايد 

مدت دريافت اســناد مناقصه : از روز يکشــنبه مورخ 1403/08/27  تا ساعت 19:00  پنجشنبه  مورخ 1403/09/01  بصورت 
الکترونيکی و از طريق ســامانه تداركات الکترونيکی دولت )ستاد(

مدت تحويل پيشــنهادات : از روز پنجشــنبه مورخ 1403/09/01  تا ســاعت 08:00 صبح روز ســه شنبه مورخ 09/13 /1403  
بصورت الکترونيکی و از طريق ســامانه تداركات الکترونيکی دولت )ستاد(

محل تحويل پيشــنهادات : سامانه تداركات الکترونيکی دولت )ستاد(
تضامين مورد قبول :پيشنهاددهندگان مکلفند معادل مبلغ سپرده شركت در مناقصه را بصورت ضمانت نامه بانکي معتبر يا فيش 
واريزي به حســاب جاري ســپهر صادرات به شــماره 105042522005  ويا اوراق مشــاركت بی نام تضمين شده بانکها و دولت با 

قابليت بازخريد قبل از سررســيد)موضوع قانون نحوه انتشار اوراق مشاركت(
نام شــركت توزيع برق اســتان اصفهان ارائه دهند . به پيشــنهادات فاقد سپرده ، مخدوش و ســپرده هاي كمتر از ميزان مقرر و 

چك شــخصي ترتيب اثر داده نخواهد شد . 
ساير توضيحات : 

1- هزينه درج آگهي مناقصه در صفحات  داخلي روزنامه هاي جمله و مناقصه مزايده به عهده برنده مناقصه مي باشــد.
2- داوطلبــان مي توانند جهت كســب اطلاعات بيشــتر با شــماره تلفن 13-6273011 3 داخلــي  4274 و 4275 واحد مناقصات 

تماس حاصل نمايند.
 www.setadiran.ir 3- اســناد و مدارك و اطلاعات اين مناقصه  از طريق ســامانه تداركات الکترونيکی دولت )ســتاد( به آدرس
قابل دسترســي ميباشــد وهمچنين آگهي اين مناقصه  در ســايت پايگاه ملي مناقصات ايران به آدرس  http://iets.mporg.ir و 

ســايت شركت توزيع برق استان اصفهان به آدرس www.epedc.ir  قابل دسترسي مي باشد. 
4- به پيشــنهادات فاقد مهر و امضاء و يا مبهم و مشــروط و مخدوش و يا بدون ســپرده معتبر و يا لاك گرفته شــده با لاك غلطگير و 

يا پيشــنهاداتي كه پس از تاريخ تعيين شــده واصل گردد مطلقاً ترتيب اثر داده نخواهد شد.
5- كليه فرايند مناقصه بصورت الکترونيکی و از طريق سامانه تداركات الکترونيکی دولت )ستاد( انجام خواهد گرفت اما ارسال 

ســپرده شــركت در مناقصه بصورت لاک و مهر شده قبل از برگزاری مناقصه الزامی است . 
6- آدرس : اصفهان خيابان شــريعتی – شركت توزيع برق استان اصفهان – دبيرخانه

7- لازم اســت مناقصــه گــران در صورت عدم عضويــت قبلی ، مراحل ثبت نام در ســايت تداركات الکترونيکی دولت )ســتاد( به 
آدرس www.setadiran.ir و دريافت گواهی امضای الکترونيکی راجهت شــركت در مناقصه محقق سازند.

اطلاعات تماس ســامانه ســتاد جهت انجام مراحل عضويت در سامانه : - مركز تماس 1456

شركت توزيع برق استان اصفهان 

مبلغ ضمانتنامه)ريال(
ساعت 

بازگشايي پاكات 
مناقصه

تاريخ بازگشايي 
پاكات مناقصه شماره مناقصه موضوع مناقصه رديف

33,650,000,000 08/00 صبح 1403/09/13 2777/1403   تجديد مناقصه خريد انواع 
كنتور ديجيتال 1

63,600,000,000 08/15 صبح 1403/09/13 2778/1403 مناقصه  خريد انواع ترانسفورماتور 
كم تلفات هرمتيک 2

17,945,000,000 08/30 صبح 1403/09/13 2778/1403 مناقصه  خريد انواع ترانسفورماتور 
كم تلفات  كنسرواتوری 3

8,150,000,000 08/45 صبح 1403/09/13 2780/1403 مناقصه خريد انواع كابل آلومينيوم 4

سیاست

معاون اول رئیس جمهور در جلسه با مدیران عامل شرکت های بزرگ پتروشیمی:

دولت چهاردهم نگاه جدی به صادرات و اهمیت 
دیپلماسی تجاری و اقتصادی دارد 

معــاون اول رئیــس جمهــور بــا تاکید بر اهمیــت نقش مهــم، کلیدی و 
محــوری صنعــت پتروشــیمی در تولیــد و افزایش ثروت ملــی و با بیان 
اینکــه این صنعت به عنوان پیشــران اقتصادی کشــور در ارتقای ارزش 
افزوده، اشــتغال زایی و اقتصــاد ملی نقش مؤثــری دارد، تصریح کرد: 
هیچ راهی جز اینکه به جایگاه اول در صادرات محصولات پتروشــیمی 
در منطقــه برســیم، وجــود نــدارد چــرا کــه نیروهــای علمــی برجســته 
در اختیــار ایــن صنعــت، مزیت مهم پتروشــیمی ایــران در مقایســه با 

کشورهای مهم این بخش در جهان و بویژه همسایگان است.
 بــه گــزارش پایــگاه اطــاع رســانی دولــت، دکتــر محمدرضا عــارف در

 جلســه ای بــا مدیــران عامل شــرکت هــای بزرگ پتروشــیمی بــا تاکید 
بــر رســیدگی به مســائل و مشــکات بخــش پتروشــیمی، تصریــح کرد: 
 بــرای اجــرای برنامه هفتم توســعه و همچنین رســیدن به هدف رشــد

 ۸ درصــدی پیــش بینی شــده در این برنامــه باید از بخش پتروشــیمی 
کمک بگیریم.

دلاری  میلیــارد   ۱۵۰ نیــاز  بــه  اشــاره  بــا  جمهــور  رئیــس  اول  معــاون 
ســرمایه گذاری خارجــی برای تحقق رشــد ۸ درصــدی در برنامه هفتم 
توســعه خاطرنشــان کرد: بخــش پتروشــیمی از مهم تریــن بخش های 
اقتصــادی بــرای ورود ســرمایه گذاری خارجی اســت کــه در این صورت 
بازار بســیار خوبی نیز برای محصولات شــرکت های ایرانی در این حوزه 

در سطح جهان ایجاد خواهد شد.
دکتــر عارف با اشــاره به اهمیــت بهره گیری از فناوری های پیشــرفته در 
صنعت کشــور بــه ویژه بخش پتروشــیمی افــزود: با توجه بــه تغییرات 
ســریع و گســترده فنــاوری در جهــان بایــد بــا فناوری هــای منطبــق بــا 
در  همــواره  پتروشــیمی  بخــش  و  کــرد  حرکــت  دنیــا  روز  مقتضیــات 
بهره گیری از فناوری های روز دنیا پیشرو بوده است و باید در نظر داشت 
اگر نگاه سنتی حاکم شود، به هیچ عنوان هزینه های تولید اجازه رقابت 
در بازارهای جهانی را نمی دهد و لزوم استفاده از فناوری های پیشرفته 
بــه ویژه هوش مصنوعی که به کارآمــدی بالاتر و کاهش هزینه ها کمک 

شایان توجهی می کند،  یک الزام است.
دکتــر عــارف توجه به »تحقیــق و توســعه« در صنعت را نیــز یک الزام 
اساســی و مهــم برشــمرد و تاکیــد کــرد: موضــوع تحقیــق و توســعه در 
صنعــت نــه هزینــه بلکــه ســرمایه گذاری اســت که بــه بازدهی و ســود 
بــه شــدت بــالای شــرکت ها و صنایــع منجــر می شــود کــه بــرای نمونه 
شــرکت های خودروســازی مهــم در صنعت جهان ۳ درصــد از فروش 
خود را برای تحقیق و توسعه قرار می دهند  که در کشور از  این موضوع 
غفلت شــده اســت و نگاه تشــریفاتی به موضوع مهم تحقیق و توسعه 
آســیب زا اســت کــه خوشــبختانه بخــش پتروشــیمی بــه ایــن موضوع 
 مهــم توجه کافــی داشــته اند و باید در ادامــه فعالیت های خود بیشــتر

 جدی بگیرند.
وی با اشــاره به برنامه دولت چهاردهم بــرای تربیت هزار نیروی کیفی 
و تاکیــدات مقــام معظــم رهبــری مبنی بر تربیــت ۱۰۰ نیروی شایســته 

در زمینــه مدیریت عالی کشــور در ایــن طرح تاکید کرد: نــگاه دولت در 
ایــن طرح بــه بنگاه های بــزرگ بخش خصوصی اســت که ایــن نیروها 
می توانند هم در صنعت اســتفاده شــوند و اگــر در حاکمیت نیز حضور 
پیــدا کننــد به دلیل شــناخت کافی از مســائل و مشــکات صنایع بزرگ 
و پیشــران از جمله پتروشــیمی بســیاری از مشــکات این بخش ها حل 

می شود.
دکتــر عــارف همچنین بــه عدم توجــه کافی به  دیپلماســی تجــاری در 
ســال های گذشــته در کشــور اشــاره و تاکید کــرد: دولــت چهاردهم نگاه 
جدی به صادرات و اهمیت دیپلماســی تجاری و اقتصادی کشــور دارد 
که در این راستا پتروشیمی ها به دلیل نقش مهم در صادرات غیرنفتی 

می توانند به دولت کمک کنند.
معــاون اول رئیس در پایان این نشســت به معاون هماهنگی و نظارت 
اقتصــادی و زیربنایی معــاون اول رئیس جمهور دســتور داد تا کارگروه 
پشــتیبانی از صنعــت پتروشــیمی در ســازوکاری جدیــد و بــا ترکیبــی از 
سرپرست شرکت توسعه صنایع پتروشیمی، دبیرکل انجمن کارفرمایی 
صنعــت پتروشــیمی، معاونیــن وزرای صنعــت، معــدن و تجــارت و 
اقتصــاد، معاونین روســای ســازمان برنامــه و بودجه بانــک مرکزی به 
همراه چند تن از مدیران عامل شرکت های بزرگ پتروشیمی با تشکیل 
جلســات منظم به بررسی مشکات کان و راهکارهای حل مسائل این 

حوزه پرداخته و گزارش آن به معاون اول رئیس جمهور ارایه کنند.
همچنیــن در ایــن جلســه مهنــدس مهــدوی ابهــری دبیــرکل انجمــن 
کارفرمایی صنعت پتروشــیمی گزارشــی از جایگاه صنعت پتروشــیمی 

در اقتصاد ملی ارائه داد.

آگهي مناقصه عمومي دو مرحله اي

شركت توزيع نيروي برق استان اصفهان -امور تداركات و انبارها

شركت توزيع برق استان اصفهان در نظر دارد خدمت مورد نياز خود به شرح ذيل را  از طريق مناقصه عمومي 
دو مرحله اي به پيمانکار واجد صلاحيت واگذار نمايد 

مدت دريافت اســناد مناقصه : از روز يکشــنبه مورخ 1403/08/27  تا ساعت 19:00  پنجشنبه  مورخ 1403/09/01  بصورت 
الکترونيکی و از طريق ســامانه تداركات الکترونيکی دولت )ستاد(

مدت تحويل پيشــنهادات : از روز پنجشــنبه مورخ 1403/09/01  تا ســاعت 08:00 صبح روز ســه شنبه مورخ 09/13 /1403  
بصورت الکترونيکی و از طريق ســامانه تداركات الکترونيکی دولت )ستاد(

محل تحويل پيشــنهادات : سامانه تداركات الکترونيکی دولت )ستاد(
تضامين مورد قبول :پيشنهاددهندگان مکلفند معادل مبلغ سپرده شركت در مناقصه را بصورت ضمانت نامه بانکي معتبر يا فيش 
واريزي به حســاب جاري ســپهر صادرات به شــماره 105042522005  ويا اوراق مشــاركت بی نام تضمين شده بانکها و دولت با 

قابليت بازخريد قبل از سررســيد)موضوع قانون نحوه انتشار اوراق مشاركت(
نام شــركت توزيع برق اســتان اصفهان ارائه دهند . به پيشــنهادات فاقد سپرده ، مخدوش و ســپرده هاي كمتر از ميزان مقرر و 

چك شــخصي ترتيب اثر داده نخواهد شد . 
ساير توضيحات : 

1- هزينه درج آگهي مناقصه در صفحات  داخلي روزنامه هاي جمله و مناقصه مزايده به عهده برنده مناقصه مي باشــد.
2- داوطلبــان مي توانند جهت كســب اطلاعات بيشــتر با شــماره تلفن 13-6273011 3 داخلــي  4274 و 4275 واحد مناقصات 

تماس حاصل نمايند.
 www.setadiran.ir 3- اســناد و مدارك و اطلاعات اين مناقصه  از طريق ســامانه تداركات الکترونيکی دولت )ســتاد( به آدرس
قابل دسترســي ميباشــد وهمچنين آگهي اين مناقصه  در ســايت پايگاه ملي مناقصات ايران به آدرس  http://iets.mporg.ir و 

ســايت شركت توزيع برق استان اصفهان به آدرس www.epedc.ir  قابل دسترسي مي باشد. 
4- به پيشــنهادات فاقد مهر و امضاء و يا مبهم و مشــروط و مخدوش و يا بدون ســپرده معتبر و يا لاك گرفته شــده با لاك غلطگير و 

يا پيشــنهاداتي كه پس از تاريخ تعيين شــده واصل گردد مطلقاً ترتيب اثر داده نخواهد شد.
5- كليه فرايند مناقصه بصورت الکترونيکی و از طريق سامانه تداركات الکترونيکی دولت )ستاد( انجام خواهد گرفت اما ارسال 

ســپرده شــركت در مناقصه بصورت لاک و مهر شده قبل از برگزاری مناقصه الزامی است . 
6- آدرس : اصفهان خيابان شــريعتی – شركت توزيع برق استان اصفهان – دبيرخانه

7- لازم اســت مناقصــه گــران در صورت عدم عضويــت قبلی ، مراحل ثبت نام در ســايت تداركات الکترونيکی دولت )ســتاد( به 
آدرس www.setadiran.ir و دريافت گواهی امضای الکترونيکی راجهت شــركت در مناقصه محقق سازند.

اطلاعات تماس ســامانه ســتاد جهت انجام مراحل عضويت در سامانه : - مركز تماس 1456

شركت توزيع برق استان اصفهان 

مبلغ ضمانتنامه)ريال(
ساعت 

بازگشايي پاكات 
مناقصه

تاريخ بازگشايي 
پاكات مناقصه شماره مناقصه موضوع مناقصه رديف

33,650,000,000 08/00 صبح 1403/09/13 2777/1403   تجديد مناقصه خريد انواع 
كنتور ديجيتال 1

63,600,000,000 08/15 صبح 1403/09/13 2778/1403 مناقصه  خريد انواع ترانسفورماتور 
كم تلفات هرمتيک 2

17,945,000,000 08/30 صبح 1403/09/13 2778/1403 مناقصه  خريد انواع ترانسفورماتور 
كم تلفات  كنسرواتوری 3

8,150,000,000 08/45 صبح 1403/09/13 2780/1403 مناقصه خريد انواع كابل آلومينيوم 4
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   پنجشنبه   24 آبان 1403   12 جمادی الاول 1446 قمری   14 نوامبر 2024  سال هشتم    شماره 1939

سیاست

آیت الله جنتی در جلسه شورای نگهبان:

نهادهای فرهنگی زمینه آشنایی 
با قهرمانانی مانند شهید طهرانی 

مقدم را فراهم کنند
دبیر شورای نگهبان گفت: نهادهای فرهنگی و هنری باید زمینه آشنایی 
نسل جوان با قهرمانانی مانند شهید طهرانی مقدم را فراهم کنند؛ چراکه 
شناخت این شخصیت ها احساس خودباوری را در جوانان این سرزمین تقویت 
می کند. آیت الله احمد جنتی در ابتدای جلســه این شــورا با اشــاره به فرارسیدن 
سالروز شهادت حضرت زهرا )س( و عرض تسلیت بدین مناسبت اظهار داشت: 
مِرْتَ وَمَنْ 

ُ
حضرت فاطمه )س( مصداق کامل اطاعت از دستور »فَاسْتَقِمْ کَمَا أ

تَابَ مَعَکَ« خداوند بودند که معنای کامل ایســتادگی در دفاع از حقیقت را در 
زندگی شان به تصویر کشیدند.

وی خاطرنشان کرد: ایام فاطمیه فرصت مغتنم معرفت افزایی، شناخت سبک 
زندگــی فاطمــی و الگویــی برای نیــل به ســعادت انسان هاســت. معرفی دقیق 
ســیره فاطمی پاسخگوی تمام شبهاتی است که دشمنان درباره جایگاه زنان در 
دین مبین اسلام مطرح می کنند. آیت الله جنتی همچنین گفت: جهاد تبیین و 
همچنین نگاه به آینده در ســیره فاطمی باعث شــده سبک زندگی آن حضرت 
برای تمام حق طلبان تمام دوران ها قابل پیروی باشد. در سبک تربیتی فاطمی 

همواره مجاهدانی تربیت یافته اند که جبهه باطل را به چالش کشیده اند.
وی، سردار شهید طهرانی مقدم که روزهای گذشته مصادف با سالروز شهادتش 
بــود را یکــی از تربیت یافتــگان ســبک فاطمــی دانســت و عنــوان کــرد: شــهید 
طهرانی مقدم مجاهدی متقی و مخلصی بود که حتی سال ها پس از شهادتش، 
دســتاوردهای زندگــی مجاهدانــه اش، اقتــدار ایران اســلامی را تضمیــن و رژیم 

صهیونیستی و حامیانش را عاجز کرده است.
آیــت الله جنتــی تاکید کرد: نهادهای فرهنگی و هنری باید زمینه آشــنایی نســل 
جوان با قهرمانانی مانند شهید طهرانی مقدم را فراهم کنند؛ چراکه شناخت این 

شخصیت ها احساس خودباوری را در جوانان این سرزمین تقویت می کند.

نماز جمعه تهران به امامت آیت الله 
صدیقی اقامه می شود

نمــاز جمعه ایــن هفته تهــران به امامت آیــت الله کاظم صدیقــی و در 
دانشــگاه تهران برگزار می شــود. نماز عبادی - سیاسی جمعه این هفته 
تهران ۲۵ آبان ماه ۱۴۰۳ به امامت آیت الله کاظم صدیقی و در دانشــگاه تهران 
اقامه می شــود. طبق روال، درب های دانشــگاه تهران برای حضــور نمازگزاران از 

ساعت ۱۰:۳۰ بازگشایی خواهد شد و برنامه ها از ساعت ۱۱ آغاز می شود.

 هلاکت چهار تروریست 
و دستگیری هفت نفر دیگر در 

سیستان و بلوچستان
  سخنگوی رزمایش عملیاتی شــهدای امنیت قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه 
گفت: طی ۴۸ ســاعت گذشــته چهار تروریســت وابسته به رژیم صهیونیستی به 
هلاکت رســیده، هفت نفر دســتگیر و پنج نفر دیگر نیز خود را تســلیم نیروهای 

امنیتی استان کردند.
سردار احمد شفایی اظهارکرد: رزمایش عملیاتی شهدای امنیت قرارگاه قدس 
نیــروی زمینی ســپاه بــا مشــارکت یگان های صابــران، نیــرو مخصــوص، تکاور، 
بالگــردی، جنــگال و یگان های مردم پایه و رده های بســیج و یــگان های از فراجا 
استان و رده های اطلاعاتی از جمله اداره کل اطلاعات استان، سازمان اطلاعات 

سپاه و فراجا استان همچنان در حال انجام است.
وی افــزود: در ادامــه ایــن رزمایــش با انســجام، هماهنگی نیروهــای اطلاعاتی و 
عملیاتی رزمایش و همراهی و مساعدت قابل تقدیر مردم سیستان و بلوچستان، 
طی ۴۸ ساعت گذشته تعداد چهار تروریست مزدور وابسته به رژیم صهیونیستی 
به هلاکت رسیده و هفت نفر دستگیر و پنج نفر دیگر نیز خود را تسلیم نیروهای 

امنیتی کردند.
ســخنگوی رزمایش عملیاتی شــهدای امنیت قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه 
بیان کرد: رزمایش عملیاتی شهدای امنیت در مناطق از قبل اعلام شده با هدف 
تقویت اســتحکام بخشــی به امنیت پایدار در حال اجرا قرار دارد و فرماندهان و 
رزمندگان قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه با عزم جدی و راسخ تا تحقق کامل 

اهداف رزمایش به عملیات های خود ادامه خواهند داد.
 

مجری شبکه »فاکس نیوز« وزیر 
دفاع آمریکا شد

رئیس جمهــور منتخــب آمریکا اعلام کرد که مجری شــبکه فاکس نیوز و نظامی 
سابق این کشور را به عنوان وزیر دفاع انتخاب کرده است.

دونالد ترامپ، رئیس جمهور منتخب آمریکا اعلام کرد که »پیت هگزت« مجری 
شــبکه فاکس نیوز و نظامی ســابق این کشــور را به عنــوان وزیر دفــاع دولت خود 
انتخاب کرده اســت. منابع آگاه در گفت وگو با ســی ان ان اعلام کردند که انتخاب 
هگزت به عنوان وزیردفاع غافل گیرکننده بود، زیرا او در بین کسانی نبود که تیم 

ترامپ به عنوان گزینه احتمالی در نظر گرفته بودند.
بــه گفته منابع ســی ان ان، ترامــپ رابطه طولانی و دوســتانه ای با هگــزت دارد و 
ترامــپ همیشــه فکر می کــرد که او »باهــوش« اســت و همیشــه از کار او تمجید 

می کرد.

هدایای دریافتی نمایندگان به 
مجلس برگردانده شود

با تصویب نمایندگان مجلس شــورای اســلامی، هدیه های دریافتی نمایندگان 
مجلس در سفرهای خارجی )دیپلماتیک( باید به مجلس تحویل داده شود.

نمایندگان مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی مجلس با الحاق یک تبصره 
به طرح اصلاح موادی از قانون نظارت بر رفتار نمایندگان موافقت کردند.

طبــق این مصوبــه، هدایای سیاســی خارجی )دیپلماتیک( جــزء اموال مجلس 
محسوب شده و نماینده دریافت کننده می بایست آن را به مجلس تحویل دهد.

۱۰۰۰ زندانی افغانستانی به 
کشورشان برمی گردند

معاون وزیر دادگســتری گفت: در دو ماه آینده بنا داریم هزار زندانی افغان را به 
کشور خود بازگردانیم تا دوران محکومیت شان را در کشور خود سپری کنند.

 عمده این زندانیان، محکومان مربوط  به جرایم مواد مخدر هستند.
 اگر زندانی رضایت نداشــته باشد به کشــورش بازگردانده نمی شود و حتماً باید 
رضایت داشته باشد.  تعداد ایرانیان زندانی در افغانستان کمتر از ۱۰ نفر هستند و 

در تلاشیم تا آن ها را نیز در یک مسیر منطقی به کشور منتقل کنیم.

اخبـــار

  l )1358 ش( مسدود كردن دارايي  هاي ايران در خارج از كشور توسط دولت ايالات متحده آمريكا l  )1358ش( تصويب قانون اساسي جمهوري اسلامي ايران از سوي مجلس خبرگان l )امروز در تقویم: آغاز هفته کتاب و کتاب خوانی )از 24 تا 30 آبان

 گزارش تحلیلی  »جمله« بر واکنش ها به اظهارات
 »مهری طالبی دارستانی« رییس اداره زنان و خانواده ستاد امر به معروف درخصوص راه اندازی »کلینیک ترک بی حجابی«؛  

 پس لرزه های یک ادعای سخیف
جمله 

سرویس سیاسی

افــکار عمومی مدت ها اســت که هــم با شــنیدن برخی اخبار 
ناگــوار اقتصــادی چــون جهــش ناگهانی قیمــت دلار و طلا و 
افزایش قیمت نان و گوجه فرنگی ســوگوار می شود چون این 
افزایش هــا بــه زندگــی روزانــه آنان مربوط اســت و مســتقیم 
بــه ســفره آنــان، آســیب وارد می کنــد و هم با شــنیدن برخی 
افســرده  اجتماعــی  و  فرهنگــی  موضوعــات  در  تصمیمــات 
می شــود ماننــد جمله معــروف خانم مجری کــه هر کس که 

ســبکی که ما دوست نداریم را نمی پسندد، از کشور برود !   
  کاش افــرادی کــه چنیــن اظهارنظرهایی بر زبــان می رانند، 
دقایقی ســکوت یا به توصیه مهم تربیتی شــیخ اجل سعدی 
در گلســتان عمل کنند که گفت: »اول اندیشه وانگهی گفتار« 
و چنــد لحظه فکر کننــد و بعد نکته موردنظر خود را بگویند. 

 ایــن افراد آن اندازه آگاهی ندارند که بدانند این ســخنان در 
ســطرهای تاریــخ معاصر باقــی می ماند و عــلاوه بر مردمان 
امروز، ســاکنان فــردا نیز درخصوص میزان خــرد و عقلانیت 
گوینــدگان، نظــر خواهنــد داد و آنــان را رســوا خواهنــد کــرد 
همان گونــه که فردی که مدعی بود کســانی کــه نگاه و نظر ما 

را نمی پســندند، بگذارند از کشور بروند، شد.  
 در اظهارنظــری جدیــد از ایــن دســت،  خانم مهــری طالبی 
دارســتانی، رییس اداره زنان و خانواده ســتاد امر به معروف 
مراجعــات  بــه  پاســخ  در  کــه  کــرده  اعــلام  تهــران  اســتان 
»کلینیــک  اولیــن  تهرانــی،  دختــران  و  خانواده هــا  متعــدد 
تــرک بی حجابی« بــا هدف »درمــان علمی و روان شــناختی 
بــا  ایــن مرکــز  راه انــدازی می شــود.  تهــران  بی حجابــی« در 
کــه  بــه دخترانــی  دارد  و حمایــت، قصــد  رویکــرد مشــاوره 
پوششــی خارج از حجاب شــرعی دارند، کمک کنــد تا دوباره 

به پوشــش مدنظر این نهاد برگردند.
 برای مردمی که اسیر در مشکلات متعدد اقتصادی، مسکن 
و گاه تأمین غذای روزانه خود هســتند، بســیار دردناک است 

که چــرا مدیران بــه اقتصاد که اولویت کشــور اســت، توجهی 
ندارنــد و حتــی آگاهانــه از کنــار این مشــکلات عبــور می کنند 
امــا اصــرار دارنــد در موضوعــات فرهنگــی و اجتماعی چون 
حجــاب و فیلترینــک که البتــه آن هم در جای مناســب خود 
و بــا نــگاه عقلانــی، مهــم اســت، شــتاب کننــد گویــا عامدانه 
می خواهند ذهنیت جمعی را از مســائل اصلی منحرف کنند 

و به مســائل فرعی متوجه سازند.
 ســخن ایــن مســئول در ســتاد امر به معــروف در شــبکه های 
مجــازی مایــه طنز و مطایبه و در مواردی خشــم و عصبانیت 
شــد ضمن این که از ســوی برخی مقامات کشوری نیز رد شد 

اما کاش این مسئول دلسوز برای رسانه ها توضیح می داد که 
نتیجه برخورد قهــری در این چهاردهه در برخی موضوعات 
فرهنگــی، چــه حاصلی داشــت کــه همچنان اصــرار دارند بر 

غلظت برخوردهای قهری بیفزایند ؟   
  زهرا بهروز معاون امور زنان و خانواده رییس جمهوری پس 
از جلســه هیــات دولت گفــت: کلینیک های تــرک بی حجابی 
تصویــب  دولــت  در  و  نداشــته  دولــت  بــه  ارتباطــی   هیــچ 

نشده است.
 وی تاکیــد کــرد: موضوع حجــاب حتماً یک موضــوع تربیتی 
اســت و بایــد از درون خانواده هــا شــروع بشــود. این کــه مــا 

بتوانیم کمک بکنیم به خانواده که بتواند فرزندان خودشــان 
را متقاعــد بکننــد کــه ایــن انتخاب را داشــته باشــند حتماً در 

برنامه های ما هست.
 ایــن اظهارنظــر در شــرایطی طرح شــد کــه محمد هاشــمی 
امــروز  گفــت:  خــود  گذشــته  روز  مصاحبــه  در  رفســنجانی 
شــرایطی فراهم نیســت کــه بخواهیم مانــع آزادی مردم در 
انتخــاب پوشــش خود شــویم. جامعه ایــن کار را نمی پذیرد، 
لج می کند، اعتراض می کند و این به نفع کشــور نیســت. این 
تحلیــل، یعنــی این که شــرایط امر به معروف و نهــی از منکر 
وجــود نــدارد و وقتــی هــم که شــرایط مهیــا نباشــد وظیفه از 

مجری قانون سلب می شود.
  از نظر هاشــمی شــرایط حتی بــرای اجرای قانــون حجاب و 
طرح های پیوســتی آن چون گشت ارشاد هم مناسب نیست.
 نکتــه مهم بعدی این اســت که هر جامعــه ای اولویت هایی 
دارد کــه توجــه همــه مدیــران، نماینــدگان و تصمیم ســازان 
بایــد بــر آن اولویت هــا باشــد و بــر کســی پوشــیده نیســت که 
اقتصاد و غم نان و مســکن و اشــتغال، اولویت نخست کشور 
اســت و در ایــن میان تــلاش و تقلای برخی بــرای در اولویت 
قــراردادن موضوعات فرعی، یادآور جمله ای از ســریال امام 
علی)ع( اســت که شــخصی از یاران امــام در توصیف خوارج 
نهروان گفته بود آنان به مســتحبات بیش از واجبات اهمیت 

می دهند. 
 نکتــه نهایی این اســت که چهار دهه درخصــوص برخورد با 
ســلیقه پوشــش مردم و برخی موضوعــات اجتماعی به یک 
شــیوه عمل شــد و آن نیــز جرم انــگاری و برخوردهــای تند و 
تیــز بود و امروزِ جامعه ما، نتیجــه و حاصل همان برخوردها 
اســت و هــر عاقلی دریافته اســت که ایــن نــوع برخوردها در 
امــور فرهنگــی و تربیتــی نتیجه بخش نیســت و حتــی ممکن 
اســت به ضد خــود عمل کنــد و جوانان را نــه حجاب گریز که 
حجاب ســتیز بار بیاورد، اما برخی همچنان سر خود را در زیر 
بــرف پنهان کردند تــا آفتابِ حقیقت، روانِ آنان را آزار ندهد 

و این جای تأسف دارد.   

J O M L E H

 پزشکیان: تلاش ما این است که در 
زمستان با مشکل برق مواجه نباشیم

رئیــس جمهور گفت: تــلاش می کنیم ذخایــر نیروگاه ها را به 
شکلی تنظیم کنیم که در زمستان با مشکل مواجه نشویم

دکتر مسعود پزشکیان رئیس جمهور پس از اتمام جلسه هیات 
دولت در جمع خبرنگاران حضور یافت و ضمن خداقوت به 
آن ها، درباره خاموشــی ها در کشــور تاکید کرد ناگزیریم ذخایر 
نیروگاه ها را طوری تنظیم کنیم که در زمستان با مشکل مواجه 
نشویم. دکتر مسعود پزشکیان در حاشیه جلسه هیات دولت 
با حضور در جمع خبرنگاران درباره خاموشی ها در کشور اظهار 
داشت: چون ذخایر نیروگاهی ما کم است و در زمستان ممکن 
است با مشکل مواجه شویم، ناگزیریم اکنون ذخایر نیروگاه ها 

را طوری تنظیم کنیم که زمستان با مشکل مواجه نشویم.
دکتر پزشــکیان گفــت: اگر این اقدام صــورت نگیرد ممکن در 

زمستان با مشکلات زیادی مواجه شویم.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت، دکتر مسعود پزشکیان 
در جلســه چهارشــنبه هیئــت دولــت تصریــح کــرد: نتایــج 
ارزیابی های علمی و تحلیل اثرات اجتماعی فیلترینگ نشان 
می دهــد که هیــچ یک از اهداف این طرح محقق نشــده بلکه 
مضــرات و مشــکلات دیگری نیــز ایجاد کرده، امــا تعجب آور 
اســت کــه مــا همچنان نســبت بــه ادامــه ایــن روند پرضــرر و 

بی نتیجه اصرار داریم.
رئیس جمهــور در ادامه بــا بیان اینکه طرح دولــت برای رفع 
فیلترینــگ بــه معنــای رهــا کــردن فضــای مجــازی نیســت، 
بلکــه موجــب توســعه و تقویت حکمرانــی و اســتفاده بهینه 
مــردم از آن خواهد شــد، افــزود: بنای دولت توســعه آموزش 
و  نوجوانــان  بــرای  ویــژه  بــه  فرهنگــی  محتوا هــای  تولیــد  و 
جوانــان و نیــز افزایــش خدمــات دولتی بر بســتر شــبکه های 
 اجتماعــی اســت کــه منجــر بــه اســتفاده بهینــه از اینترنــت 
خواهد شد. دکتر پزشکیان با بیان اینکه دولت به دنبال ایجاد 
نگاه مشترک با دیگر نهادهای حاکمیتی درباره رفع فیلترینگ 
است، بر ضرورت تسریع در اجرای مصوبه جلسه شورای عالی 
فضای مجازی و تشــکیل کارگروه ویژه به منظور بررسی ابعاد 
مختلف این موضوع، رفع دغدغه ها و نگرانی ها در این زمینه 
و ارائه نتیجه به جلســه بعدی این شــورا بــرای تصمیم گیری 

نهایی تأکید کرد.
  

بــه دولت ترامپ پیشــنهاد می کنیم مســیر قبل را   
تکرار نکند

»فاطمه مهاجرانی« سخنگوی دولت در حاشیه هیئت دولت 
در خصوص کارگروه ویژه اقتصاد دیجیتال، اظهار کرد: کارگروه 
ویژه اقتصاد دیجیتال با پیشــنهاد وزارت ارتباطات در جلســه 

اخیر هیأت دولت به تصویب رسید.
وی همچنیــن با اشــاره بــه تصویــب پیشــنهاد وزارت صمت 
در خصــوص آئین نامــه اجرایــی واردات خودروهــای ســواری 
نــو و کارکرده برقی و هیبریدی با کمتر از ۵ ســال، خاطرنشــان 
کرد: مقرر شــده تا منافع حاصل از واردات نیز صرف توســعه 
زیرساخت و اعطای مشوق برای خرید این خودروها در داخل 
شود. مهاجرانی گفت: کسی که از توافق خارج شد، ایران نبود 
و آمریکا بود. توصیه ما به آقای ترامپ این است که آزموده را 

آزمودن خطاست.
وی افزود: آقای ترامپ یک بار مسیر فشار حداکثری را آزمودند 

و دیدند که این مسیر به نتیجه نمی رسد.
ســخنگوی دولت تاکید کرد: سیاست های کلی را با تدبیر رهبر 
انقــلاب پیگیری خواهیــم کرد. ســخنگوی دولت گفــت: رفع 
مسدودسازی یا فیلترینگ و ضابطه مند شدن فضای مجازی، 
یکــی از موضوعات مهمی اســت که در دســتور کار دولت قرار 
دارد و همانطــور که جزو وعده هــای انتخاباتی رئیس جمهور 
بوده از روز اول در دستور کار قرار گرفت و در حال پیگیری است.

مهاجرانی خاطر نشــان کرد: هیچ مافیایی توان ایستادگی در 
مقابــل وفاق مــردم ایران را ندارد، بــه همین دلیل با همدلی 

می توانیم موضوع را حل کنیم.
وی افزود: من در جلســه شــورای عالی فضای مجازی حضور 
نداشــتم، اما آنچه که به من منتقل شــد این بود که یکســری 
بحث های کارشناسی هم در جلسه بیان شد و امیدوار هستیم 
بــا تصمیمی که کارگروه خواهد گرفت بتوانیم مشــکل را حل 
کنیم و به ســمت ضابطه مند شــدن فضای مجــازی حرکت 

کنیم.
 

پاسخ وزیر نفت درباره قیمت بنزین سوپر  
 وزیر نفت گفت: قیمت بنزین سوپر مطابق قیمت وارداتی و 

متناسب با هزینه واردات خواهد بود.
»محســن پاک نژاد« در حاشیه جلســه هیات دولت در جمع 
خبرنــگاران دربــاره واردات بنزیــن ســوپر افــزود: ایــن مطالبه 
اجتماعــی بود و تعداد کســانی که دارنــده خودروهای لوکس 
خارجی وارداتی هســتند انتظار دارند از ســوختی متناســب با 
شرایط موتور ماشین هایی که در اختیار آنهاست استفاده کنند.
وی ادامه داد: این ظرفیتی است که ایجاد می شود و هزینه آن 

را می پردازند.
وزیر نفت گفت:هیچ دغدغه جدی در خصوص فروش نفت 
نداریــم و راهکارهــای مــورد نظــر در ایــن خصوص آزمــوده و 

تجربه آن کسب کرده شده است.
محسن پاک نژاد وزیر نفت در حاشیه جلسه هیئت دولت در 
جمع خبرنگاران و در پاسخ به سوال خبرنگار مهر در خصوص 
افزایش صادرات فراورده های نفتی به کمک افزایش ساخت 
پالایشگاه های کوچک در جهت دور زدن تحریم ها، گفت: چه 
آقای ترامپ باشــد و چه آقای بایدن برای ما فرقی ندارد و ما 
حضــور آنان را تفکیک نمی کنیم، چون به هر حال بر اســاس 
ســازوکارهایی کــه در وزارت نفــت وجــود دارد مــا بــه صــورت 
مستقل تدابیر خود را برای افزایش فروش نفت در نظر گرفته 
و داریــم. وی افزود: هیــچ دغدغه جــدی در خصوص فروش 
نفت نداریــم و راهکارهای مورد نظر در این خصوص آزموده 

و تجربه آن کسب کرده شده است.
 

توضیحات همتی درباره وام ازدواج  
همتــی درباره پرداخت وام ازدواج تصریح کرد: وام ازدواج در 
حال پرداخت است. وزیر اقتصاد درباره ارسال نامه به مجمع 
در خصــوص FATF گفــت: از یــک مســیر دیگــر داریم پیش 

می بریم و ان شاالله به مجمع هم می بریم.
عبدالناصر همتی وزیر اقتصاد و دارایی در پایان جلسه هیات 
دولت با حضــور در جمع خبرنگاران درباره آخرین وضعیت 
FATF گفــت: داریم این موضوع را دنبال می کنیم ان شــاالله 
از طریــق مجــاری قانونی پیگیری می کنیــم. من فکر می کنم 
بــه نفع منافع کشــور اســت. وی درباره ارســال نامه به مجمع 
در همین خصوص ادامه داد: از یک مســیر دیگر داریم پیش 
می بریم و ان شاالله به مجمع هم می بریم. وزیر اقتصاد برای 
کنترل نوســانات ســکه و ارز در این روزها گفت: به نظرم بانک 
مرکزی که مســئول این کار اســت به خوبی عمل کرده اســت. 
قیمت سکه به دلیل قیمت انس طلا افزایش داشت الان که 
انــس کاهش پیدا کرده ســکه هم افتاد پاییــن آن موقع که بالا 
رفتــه بود به دلیــل افزایش قیمت انس بــود. وی درباره اینکه  
شبکه بانکی ایران و روسیه چقدر می تواند از نظر دیپلماتیک 
بین دو کشور موثر باشد و آیا با سایر کشورها همچین سیستمی 
در دستور کار قرار دارد تصریح کرد: بانک مرکزی این موضوع 
را دنبال می کند اما اینکه حالا بشود یا نشود من نمی دانم. اما 
هر کاری انجام دهیم که روابط بانکی ما با سایر کشورها روان تر 

شود، اقدام خوبی است.
 

رشد نقدینگی را در کانال ۲۵ درصد حفظ می کنیم  
رئیس کل بانک مرکزی محمدرضا فرزین پس از جلسه هیات 
دولت گفت: ۱۵ همت به حساب بانک مسکن واریز کردیم تا 

به تعهدات قبلی خود عمل کند.
او افــزود: در حــال مذاکــره با وزارت راه و شهرســازی هســتیم 
مشکلی در این راستا وجود ندارد و قانون تمام تکالیف در این 

راستا را مشخص کرده است.
او همچنین اظهار کرد: سیســتم کارتی ما شــتاب به سیســتم 
کارتــی روســیه میــر وصل شــد و یعنــی کارت هر ایرانــی قابل 
اســتفاده در بانک های روســیه خواهد بود این مرحله نخست 
اســت در مرحلــه دوم هم کارت های روســیه در دســتگاه های 
خودپــرداز ایــران قابل اســتفاده خواهد بود و در مرحله ســوم 
کــه ســال بعد اجرا خواهد شــد کارت هــا روی پوز هــا هم قابل 
اســتفاده خواهد بود. او می گوید: در خصوص رشــد نقدینگی 
اعلام کردیم آن را در کانال ۲۵ حفظ می کنیم که ابتدای سال 
در همین نرخ بود اما به دلیل اینکه تنگنای نقدینگی به وجود 
آمد، سعی کردیم کمی نقدینگی را افزایش دهیم. هم اکنون 
نرخ رشد نقدینگی حدود ۲۸ درصد است و امیدواریم تا پایان 

سال به نرخ ۲۵ درصد بازگردیم.
  

از سال گذشته بودجه ای برای کالابرگ اختصاص   
نداده بودند

احمد میدری وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در پایان جلسه 
هیــات دولــت با حضــور در جمع خبرنــگاران دربــاره آخرین 
وضعیت متناسب ســازی حقوق بازنشستگان گفت: سازمان 
تامین اجتماعی متناسب ســازی حقوق بازنشســتگان را آغاز 
می کند و احکام جدیدشــان صادر می شود. وی افزود: حداقل 
بگیــران چــون بــر اســاس مقــررات موجود مشــابه شــاغلین 
پرداخت می شود ۱۰ درصد دریافتی شان افزایش پیدا می کند.

میدری در پاسخ به این سوال که آیا قرار است دهک های یارانه 
بگیران تغییر کند، گفت: تغییر دهک یارانه هر ساله بر اساس 
اطلاعات جدید که دریافت می شــود تغییر پیدا می کند. وزیر 
تعــاون، کار و رفاه اجتماعی درباره آخرین وضعیت کالابرگ 
الکترونیکی عنوان کرد: از ســال گذشته بودجه ای برای این کار 

اختصاص نداده بودند.

قیمت مرغ به زیر ۱۰۰ هزار تومان رسیده است  
 وزیر جهاد کشاورزی گفت: مرغ الان زیر ۹۲ هزار تومان است. 
دو هفتــه قبل به این میزان قیمت بود اما الان به زیر ۱۰۰ هزار 
تومان رســیده اســت. البته تاحــدی این کاهش قیمــت ادامه 

دارد. تولیدکنندگان مفت که نمی توانند عرضه کنند.
غلامرضــا نوری قزلجه وزیر جهاد کشــاورزی در پایان جلســه 
هیــات دولت بــا حضــور در جمع خبرنــگاران درباره گوشــت 
تنظیم بازار گفت: گوشت تنظیم بازاری به میزان کمی در بازار 
می آید و یک دهم درصد از نیاز را به این شکل تامین می کنیم 
و در عرض نیم ســاعت یا چهل دقیقه روی قفســه ها هست و 
تمام می شود. وی در پاسخ به این سوال که چرا قیمت مرغ به 
۱۰۰ هزار تومان رســیده اســت، ادامه داد: مرغ الان زیر ۹۲ هزار 
تومان اســت. دو هفته قبــل به این میزان قیمت بــود اما الان 
به زیر ۱۰۰ هزار تومان رســیده اســت. البته تاحدی این کاهش 
قیمــت ادامه دارد. تولیدکنندگان مفت که نمی توانند عرضه 

کنند.
 

باید هزینه اختلافاتمان با آمریکا را کاهش دهیم  
ســید عباس عراقچی در حاشــیه جلســه هیــات دولت گفت: 
مــا اختلافاتــی را با آمریــکا داریم که بســیار اصولــی و مبنایی 
اســت و ممکــن اســت برخــی از ایــن اختلافــات حل شــدنی 
 نباشــد ولــی بایــد در تــلاش باشــیم هزینــه ی آن هــا کاهــش 
پیدا کند. او افزود: در اجلاس مشترک سران کشور های اسلامی 
و عربــی قطعنامــه ای تصویب شــد کــه در آن اقدامــات رژیم 

صهیونیستی محکوم شده است.
او بیــان کرد: البته مشــکلات و اختلاف نظر هــای در خصوص 

همکاری با آژانس وجود دارد، ولی فکر می کنیم که سفر آقای 
گروسی در زمان بسیار مناسبی صورت می گیرد و برنامه ریزی 
این ســفر از مدت ها قبل صورت گرفته اســت ما امیدواریم در 
ایــن صفحــه در خصــوص برخی اختلافــات که وجــود دارد و 
نحوه همــکاری آینده بتوانیم به توافقاتی برســیم. وی افزود: 
روحیه آقای گروسی در صحبت های همکاران ما که در وین با 
او داشــتند، روحیه مثبتی است امیدواریم با این روحیه مثبت 
بتوانیم یک مسیر جدید همکاری میان ایران و آژانس طراحی 

کنیم.
 

کلینیک حجاب ارتباطی با دولت ندارد  
معاون رئیس جمهــور در امور زنان و خانواده گفت: از ابتدای 
دولت چهاردهم، پیگیر لایحه تامین امنیت زنان هستیم و از 

مجلس می خواهیم آن را در دستور کار رسیدگی قرار دهد.
زهــرا بهــروز آذر در حاشــیه جلســه هیــات دولــت در جمــع 
خبرنــگاران بــا تســلیت فــوت نابهنگام خبرنــگار ایرنــا اظهار 
داشــت: از روز اول دولت، پیگیری لایحه تامین امنیت زنان را 

در دستور کار قرار داده ایم و درخواست تسریع آن را داده ایم.
معــاون رئیس جمهور در امور زنــان و خانواده درباره موضوع 
خبــری مبنــی بــر راه انــدازی کلینیک هــای تــرک بی حجابــی 
کــه در رســانه هــا منتشــر شــد، گفــت: ایــن موضــوع ارتباطی 
 بــه دولــت نداشــته و دولــت چنیــن موضوعــی را تصویــب
 نکرده اســت. وی با بیان اینکه موضــوع حجاب یک موضوع 
تربیتی است و باید از درون خانواده ها شروع شود، افزود: اینکه 
بتوانیــم بــه خانواده کمــک کنیم کــه بتوانند فرزنــدان خود را 
متقاعد کنند که این انتخاب را داشته باشد حتماً در برنامه های 
ما هســت اما اینکه بخواهیم موضوع حجاب را به این شــکل 
پیگیری کنیم، موجب وهن اسلام و موضوع امر به معروف و 

نهی از منکر است.
 بهروز آذر خاطر نشــان کرد: این موضوع باید در ســطح کلان 
ذیــل شــورای فرهنــگ عمومــی کشــور و در نهادهــای مرتبط 
بررسی و سیاست گذاری شود و به مرحله عمل برسد. معاون 
رئیــس جمهــور تاکید کــرد: دولــت در این موضــوع دخالت و 
نقشی نداشته است و تلاش می کنیم بتوانیم حتماً به شیوه ای 
موثــر و در شــأن کرامــت زنــان در ذیــل نگاه اســلامی بــه این 

موضوع رسیدگی شود.
 

انرژی پاک برای واحدهای تولیدی فراهم می کنیم  
رئیس سازمان برنامه و بودجه گفت: یکی از موضوعات مهم 
که جــزو اولویت هــای دولت اســت، بحث انرژی خورشــیدی 
می باشد و امروز آئین نامه آن به تصویب هیئت وزیران رسید.

حمید پورمحمدی رئیس ســازمان برنامه و بودجه در حاشیه 
جلســه هیئــت دولــت در جمــع خبرنــگاران در خصــوص 
اقدامات سازمان برنامه و بودجه برای سرمایه گذاری در حوزه 
انرژی های تجدیدپذیر کشــور، اظهار کرد: یکــی از موضوعات 
مهم که جزو اولویت های دولت است، بحث انرژی خورشیدی 
می باشد و امروز آئین نامه آن به تصویب هیئت وزیران رسید.

وی افزود: تســهیلات خوبی در این زمینه برای کسانی که روی 
انرژی خورشــیدی کار می کنند، در نظر گرفته شــد. مقرر شــد 
دولت در اسرع وقت، زمین مورد نیاز برای آن کار را تأمین کند 
و همچنین قرار بر این شــد تســهیلات ارزی بــرای آنها فراهم 
شود و هیچ نوع تکلیفی روی برق تولیدی آنها انجام نمی شود 
و آنها می توانند برق شــان را در بازار ســرمایه عرضه و یا صادر 
کنند. پورمحمدی بیان کرد: موضوع هماهنگی برای واردات، 
چه توســط بانک مرکزی و چه گمــرک به صورت کامل انجام 
می شود، لذا یک هدف گذاری مناسبی شده که از یک ظرفیت 

بسیار خوبی که کشور دارد، استفاده کنیم.
وی ادامه داد: کمبود برق ما زمانی اســت که ما امکان داشــتن 
بیشترین انرژی خورشــیدی را داریم، بنابراین این امکانات را 
دولت فراهم می کند تا بتوانیم به سرعت انرژی پاک و نو را به 

ویژه برای واحدهای تولیدی فراهم کنیم.
رئیس ســازمان برنامــه و بودجه عنوان کــرد: هزینه های صدا 
و ســیما عمدتاً از ســوی خودش تأمین می شود و فقط کمک 

سالانه توسط سازمان برنامه و بودجه به آنها می شود.
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اقتصاد

دکتر علی صادقی مدیرعامل جدید موسسه 
صندوق ذخیره فرهنگیان شد

با تصمیم هیات مدیره موسسه صندوق ذخیره فرهنگیان، »دکتر علی صادقی« 
به عنوان مدیرعامل صندوق معرفی شد. 

بــه گــزارش روابــط عمومــی و امــور بیــن الملل موسســه صنــدوق ذخیــره فرهنگیان، 
عبدالمجید فرجی رییس هیات مدیره موسسه در جلسه معرفی مدیرعامل جدید، سه 
شعار محوری صندوق را معیشت، منزلت و سودآوری بیان و تاکید کرد آقای صادقی با 
توانمندی، دانش و تجربیات خود قطعا منشا شکوفایی و تحول در صندوق خواهد شد 

و در این راستا هیات مدیره صندوق همراهی لازم را خواهد نمود.
وی با اشاره به اهمیت اجرای مصوبات هیات مدیره صندوق ابراز امیدواری کرد در دوره 

مدیریت جدید صندوق شاهد جهش و بهبود و ارتقای این بنگاه اقتصادی باشیم.
مدیرعامل جدید موسســه صندوق ذخیره فرهنگیان نیز با تشــکر از مقام عالی وزارت 
و ریاســت هیــات امنا، اعضای محترم هیــات امنا و هیات مدیره صنــدوق تاکید نمود: 
عملکرد، مبنای ارزیابی و شاخصی مهم در صندوق ذخیره می باشد و عملکرد است 
کــه حــرف اول و آخــر را می زند. صادقــی همراهی و همدلی همــه ارکان و بخش های 
صنــدوق را لازمه تحقق اهداف و تحول آفرینی در صندوق دانســت و بر امانت داری و  
حفظ حقوق سهامداران و اعضای صندوق تاکید نمود. در این جلسه همچنین هیات 
مدیــره و مدیرعامل جدید صندوق از تلاش ها و خدمات محســن احمدی مدیرعامل 
سابق و فتاح ختار سرپرست قبلی موسسه صندوق ذخیره فرهنگیان تجلیل و قدردانی 

نمودند.

شهرستان

استاندار آذربایجان شرقی:
فضای نقد برای رسانه ها فراهم است

روح اله عبدالعلی زاده 
جمله - تبریز

اســتاندار آذربایجــان شــرقی بر نقــش رســانه ها در جهت تحقق اهداف توســعه و 
پیشرفت استان تاکید کرد و با بیان اینکه از نقد منصفانه رسانه ها استقبال می کنم، 
افزود: برای رزومه سازی به استان نیامده ام، بلکه آمده ام تا در قبال آذربایجان، ادای دین 

کرده و بتوانم اثری ماندگار برجای بگذارم.
 بهــرام سرمســت در نشســت صمیمی سه ســاعته بــا مدیران رســانه های اســتان، ضمن 
قدردانــی از دغدغه مندی اهالی رســانه در جهت پیشــرفت و اعتلای فرهنگی، سیاســی و 
اقتصادی اســتان، ابــراز امیدواری کرد تا با هم فکری و عملی کردن ایده های مطرح شــده 

توسط اهالی رسانه به رسالت های تعریف شده نسبت به استان، عمل شود.
وی با تبیین برخی ماموریت ها و وظایف اســتانداری، به فعلیت رساندن تمام ظرفیت ها 
و هماهنگ کردن حرکات متعارض یا به ظاهر متعارض، مدیریت رویدادهای ناهمگون، 
بهره منــدی از هنــر وفاق و هم افزایــی را از آن جمله عنوان کرد و افزود: برای رزومه ســازی 
به اســتان نیامده ام، بلکه آمده ام تا به اســتان خودم ادای دین کرده و اثری ماندگار از خود 
بــه جا بگــذارم و معتقدم که این مهم با هم فکری و وفاق و اســتفاده از تمامی ظرفیت ها 
امکان پذیر اســت. وی، توســعه انســانی را نقطه کانونی توســعه پایدار عنوان کرد و گفت: 
توســعه پایدار مثلثی از توســعه فرهنگی، اقتصادی و سیاسی اســت که محور و کانون آن، 
توسعه انسانی است و باید همه ابعاد آن را به صورت توامان در استان دنبال کنیم؛ هیچ 
یک از ابعاد توســعه بر دیگری اولویت ندارند و همه به هم وابســته هستند و اگر توسعه بر 

محوریت انسان نباشد، توسعه ناهمگون اتفاق می افتد.

بازدید شهردار بوشهر از پروژه های شهری؛
تأکید شهردار بر رفع نواقص زیرساختی در 

نوار ساحلی، معابر و پارک ها
مریم کرمپورنیا
جمله - بوشهر

 شهردار بوشهر، حسین حیدری، در بازدیدی که به همراه جمعی از مدیران شهری 
از پروژه های عمرانی، نوار ســاحلی، معابر و پارک های ســطح شــهر انجام داد، بر 
ضرورت بهبود زیرساخت ها و تسهیل دسترسی شهروندان به این فضاهای عمومی تأکید 
کــرد. وی با اشــاره بــه اهمیت ایجاد محیطی امن و زیبا برای ســاکنان و گردشــگران گفت: 
»رســیدگی به نیازهای شــهری و رفع نواقص زیرســاختی باید به طور جدی و فوری دنبال 
شــود. هدف ما ارتقای ســطح خدمات عمومی و رفاهی برای تمامی شــهروندان اســت.« 
حیــدری در ادامــه، بــا بیان برخــی از مشــکلات مشاهده شــده در نوار ســاحلی و فضاهای 
شــهری، خواســتار اقدامــات لازم برای بهبــود وضعیت این بخش ها شــد و افــزود: »همه 
بخش هــای مرتبــط موظف هســتند بــا برنامه ریزی دقیق و نظارت مســتمر، مشــکلات را 
شناســایی و رفــع کننــد.« در ایــن بازدیــد، مدیران شــهری بــا یادداشــت برداری از نواقص 
موجــود، متعهد شــدند که اصلاحــات لازم را در اســرع وقت به انجام برســانند و رفع این 
 نواقــص را در دســتور کار قــرار دهند تــا هر چه ســریع تر نتایج مثبتی در محیط شــهری به 

وجود آید.

بیش از 7 هزار اشتراک به مشترکین آب و 
فاضلاب استان مرکزی افزوده شد

اکرم یوسفی
جمله - اراک

حشــمت اله عباســی گفت: 5 هزار و ۳75 فقره انشعاب آب و یک هزار و ۸55 فقره 
انشــعاب فاضلاب از ابتدای سال جاری  در شهرها و روستاهای استان مرکزی واگذار  
شده است. مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی اظهار داشت: با واگذاری 
انشعابات فوق در دو بخش مسکونی و تجاری، به جمعیتی بالغ 7۰4 هزار و 7۲ نفر 
را خدمات شرکت اب و فاضلاب بهرمند شدند. عباسی با تاکید بر اینکه شرکت آب 
و فاضلاب استان مرکزی امادگی دارد در مناطقی که شبکه جمع آوری فاضلاب اجرا 
گردیده نســبت به واگذاری انشــعاب فاضلاب به مشترکین اقدام نماید ،افزود :  این 
شرکت تمام تلاش خود را برای بهبود زیرساخت ها و تسهیل فرآیند انشعاب به کار 
خواهد گرفت. وی بر لزوم رعایت استانداردهای ایمنی و بهداشتی در ارائه خدمات 
تاکیــد کــرده و از برنامه ها و پروژه های آتی شــرکت برای افزایش رضایت مشــترکین 

سخن گفت.
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Economy

فولاد

محمدیاسر طیب نیا، مدیرعامل فولاد مبارکه تصریح کرد: 
از اینکه آخرین گام های رسمی برای مبادله قرارداد فروش 
ســهام شرکت صنایع معدنی کانی ســازان کیمیا برداشته 
شده بسیار خرسندیم و امیدواریم این اتفاق الگویی برای 

اتفاق های بهتر و بزرگ تر آینده باشد.
وی ادامــه داد: از مدیرعامل، هیئت مدیره بانک پارســیان 
و مدیرعامــل شــرکت ســرمایه گذاری پارســیان بــه دلیــل 
اینکــه با نگاه حرفــه ای، هدایت مجموعه صنایع معدنی 
کانی ســازان کیمیــا را بــر عهــده داشــته و آن را بــه نقطــه 
ارزشــمندی رســاندند کــه بــه بلــوغ رســیده و می تواند در 
راســتای منافــع کشــور و تولیــد ملــی نقش آفرینــی کنــد، 
قدردانی می کنم. انعقاد این قرارداد اتفاق بزرگی اســت و 
می تواند نقطه عطفی در شکل گیری حرکت های معدنی 

 کشور باشد.
به گفتــه مدیرعامل فــولاد مبارکــه انعقاد قــرارداد خرید 
شــرکت صنایــع معدنــی کانی ســازان کیمیــا بیــن بانــک 

پارســیان، فــولاد مبارکــه و فــولاد کاوه پارس بــه نوبه خود 
بزرگ تریــن معامله تاریخ فــولاد مبارکه و بــه لحاظ رقم 
و عــدد، در ســال جــاری بزرگ ترین معامله بورســی بود. 
علاوه بــرآن نیــز ایــن امــر در کشــور به عنــوان بزرگ تریــن 
مشــارکت معدنی ســال به شــمار مــی رود و خرید ســهام 
شرکت اپال، تضمین کننده سودآوری گروه فولاد مبارکه در 

آینده خواهد بود.
وی اظهــار کرد: اولین هدفی که ما از این مشــارکت دنبال 
می کنیم تأمین پایدار گندله و کنسانتره موردنیاز گروه فولاد 
مبارکه اســت. فولاد مبارکه امــروز بزرگ ترین تولیدکننده 
فــولاد کشــور و منطقــه اســت و بزرگ تریــن چالــش ما در 
صنعت فولاد طی ســال های گذشــته، چالش تأمین مواد 
اولیــه بــوده کــه البته شــاید طی چند ســال اخیر بــه دلیل 
پیشی گرفتن گلوگاه های جدیدی همچون محدودیت های 
انرژی نسبت به این چالش کمتر سخنی از آن شنیده شده 

و این چالش در پله های عقب تر قرار گرفته است.

طیب نیــا ادامــه داد: با توســعه هایی کــه در صنعت فولاد 
داریم در حال حاضر ظرفیت تولید این محصول در کشور 
به نزدیک ۵۰ میلیون تن رسیده و این در حالی است که با 
احتســاب میزان تولید فولاد مبارکه با ۱۰۰ درصد ظرفیت، 
میــزان تولیــد فولاد کشــور بــه میــزان حــدود ۶۵ درصد از 
ظرفیــت نصب شــده اســت. تولیــد ســالانه فولاد کشــور، 
۵۵ میلیــون تن برنامه ریزی شــده و پروژه های در دســت 
اجــرا برای رســیدن بــه ظرفیت تولیــد ۶۵ تــا ۶۸ میلیون 
تــن فولاد در حال انجام اســت؛ از ســوی دیگر مجوز تولید 
تــا ۱۴۵ میلیــون تن فولاد در کشــور صــادر شــده و ازاین رو 
چالــش تأمین مــواد اولیه برای تولید فولاد بســیار جدی و 

اجتناب ناپذیر است.
وی بــا تأکیــد بــر ایــن کــه در حــال حاضــر ذخایــر قطعی 
ســنگ آهن کشــور به میزان ۳.۳ میلیارد تن برآورد شده و 
اگر برنامه تولید فولاد کشور محقق شود، این ذخیره کمتر 
از ۲۰ ســال پاســخگوی نیاز صنعــت را خواهــد بود،گفت: 

سرمایه گذاری فولاد مبارکه در اُپال برای این شرکت و گروه 
صنعتــی کاوه پــارس، تضمین کننده ســرمایه گذاری های 
انجام شــده گذشــته اســت؛ از ســوی دیگــر، بهره بــرداری 
اهــداف  دیگــر  از  اُپــال  گــروه  شــرکت های  از  تخصصــی 

قابل تحقق فولاد مبارکه است.
طیب نیا افزود: فولاد مبارکه یک مجموعه تخصصی است 
و اگر شرکت های تخصصی زیر مجموعه فولاد مبارکه را با 
شرکت های دیگر مقایسه می کنیم، می بینیم که سودآوری 
متفاوتــی دارنــد؛ گاه برخــی قضاوت های غیر کارشناســی 
مبتنی بر این اســت که ســود فولاد مبارکــه حاصل رانت و 
یا اتفاقاتی از این دســت اســت، اما وقتی که وارد عملیات 
می شــویم و نــگاه واقــع بینانــه، می بینیــم کــه ایــن اتفاق 
حاصل مدیریت بهینه، افزایش بهره وری، هم افزایی های 
شکل گرفته در زنجیره تأمین فولاد مبارکه و دانش و تجربه 
مدیریتی چند دهه ای است که با بهره گیری از بنچمارک ها 
و بهترین هــای دنیــا در این مجموعــه و زیرمجموعه های  
آن شــکل گرفته اســت به طوری که ســودآوری شرکت های 
زیر مجموعه آن نسبت به شرکت های مشابه، بعضاً تا ۳ 
برابر بیشــتر است. این نگاه در شرکت معدنی کانی سازان 
 کیمیــا نیز می توانــد اجرا شــود و ســودآوری آن را بالا برده 

متفاوت نماید.

مدیرعامل فولاد مبارکه در آیین مبادله قرارداد فروش سهام شرکت صنایع معدنی کانی سازان کیمیا:

بزرگ ترین معامله تاریخ فولاد مباركه انجام شد

صنعــت بیمه در چند ســال اخیر بــا تحولات بزرگی روبــه رو بوده 
اســت که در صــدر آن ها، رشــد تکنولوژی های نوظهــور و تاثیرات 
مستقیم و غیرمستقیم آن قرار دارد. مفید امینی، مدیرعامل بیمه 
معلم، اعتقاد دارد دگرگونی دیجیتال، سرنوشت محتوم صنعت 
بیمه اســت و با همین دیدگاه مرکز نوآوری »مگنت« را راه اندازی 

کرده است تا بدعت گذار صنعت بیمه باشد.
بــه گــزارش روابط عمومی بیمــه معلــم، او دراین بــاره می گوید: 
تکنولوژی های نوظهــور، دیر یا زود تمامی ابعاد زندگی ما را دچار 
تحولات عظیمی می کنند؛همگامی بــا این تکنولوژی ها می تواند 
بــرای بیمه گران موثر باشــد و فرآیندهــا و روندهــا را کم هزینه تر و 
ساده تر کند.به طورمثال، فناوری های تکوینی می توانند به تحقق 
اهداف عملیاتی مانند پیشگیری از تقلب، به طرح های مدیریت 
ریســک یکپارچــه)IRM( کمــک کننــد. امینــی تصریح کــرد: این 
فناوری هــا، خدمــات و محصــولات صنعت بیمــه را یا از اســاس 
تغییر می دهند یا سبب بهبود آن ها می شوند. براساس تازه ترین 
گزارش موسسه تحقیقاتی مکنزی، هوش مصنوعی در صدر این 
تکنولوژی ها ضمن تســریع خدمت رسانی، ســبب شده شناخت 
دقیق تری از نیازهای مشــتری به سیاست گذاران صنعت منتقل 
شود. اکنون با کمک هوش مصنوعی تخمین دقیق تری از ریسک و 
محاسبات  بدست می آید و بیمه نامه ها در شرکت های بزرگ دنیا 

با جزئیات شخصی ساز شده بیشتری صادر می شوند.
به گفته امینی، با کمک تحولات دیجیتال گستره ارائه خدمات به 
مشــتریان نیــز افزایش خواهد یافــت. او در این باره افــزود: یکی از 
مهم ترین نمودهای تحولات دیجیتال، جمع آوری و دســته بندی 
داده های مشتریان است که می تواند ساده تر مورد تجزیه و تحلیل 
قــرار بگیرند و بیمه گــر درک عمیق تــری از نیازها و خواســته های 
مشــتریان پیدا کند. دگرگونی دیجیتال، بیمه گران را قادر می سازد 

تعامل با مشتری را بهبود دهند، فرآیند ارائه خدمات را ساده تر و 
فضا را برای ارائه خدمات جدید آماده کنند.

مدیرعامل بیمه معلم تصریح کرد: از ســوی مقابل، با گســترش 
اینترنــت، انتظارات مصرف کنندگان تغییر کــرده  و ارائه خدمات 
دیجیتال در این دوره از زمان به یک توقع برای کاربران تبدیل شده 
است. صنعت بیمه برای پاسخ به این انتظارات باید محصولات و 

فرآیندهای خود را به صورت دیجیتالی عرضه کند.
امینــی در خصــوص تاثیــر فناوری هــای تکوینی بر حوزه ریســک 
افــزود: براســاس مشــاهدات و گزارش هــای جهانــی می تــوان به 
روشــنی دریافت که اتوماسیون ســازی محاســبه ریسک تغییرات 
عمیقــی را از خــود بــر جای خواهد گذاشــت. طی ســال های اخیر 
شــرکت های بزرگ بیمه در جهان، ســرمایه هنگفتی را به سمت 
خودکارســازی فرآیندهــا بــه گــردش انداخته انــد. تکنولوژی های 
نوظهور باعث خواهد شــد این روند به طور کلی آبستن تغییرات 
شــوند و بــا فراگیر شــدن پرینت های ســه بعــدی و چهــار بعدی، 
و  جمــع آوری  البتــه  و  اشــیاء  اینترنــت  پوشــیدنی،  گجت هــای 
 دســته بندی داده، حــوزه ریســک دچار تحــولات اجتناب ناپذیری 
خواهد شد. او وقوع این تحولات را بسیار نزدیک پیش بینی می کند 
و می گوید: این ســناریوها، تخیلی و خلاق واقع نیستند، هم اکنون 
تکنولوژی های آن وجود دارد و بازیگران اصلی صنعت بیمه حتی 

شده در آزمایشگاه های خود از آن ها استفاده می کنند.
مدیرعامل بیمه معلم با اشــاره به تاســیس مرکزنوآوری مگنت 
گفت: در پاســخ بــه این تحولات، مگنت ایجاد شــد تا بتواند مهد 
پــرورش ایده هــا و نوآوری هــای صنعــت بیمــه باشــد. ایــن مرکز 
هم اکنون با دریافت مجوزهای لازم آماده پذیرش استارتاپ هایی 
است که هم راستا با تکنولوژی های نوظهور در مسیر ایجاد تحولات 

دیجیتال قدم برمی دارند.

مدیرعامل بیمه معلم:

دگرگونی دیجیتال، سرنوشت محتوم 
صنعت بیمه است

بیمه

معاون وزیر و رئیس کل سازمان توسعه تجارت ایران مطرح کرد؛

مرزی بودن کردستان فرصتی برای توسعه 
تجارت و افزایش سرمایه گذاری است

تجارت

»محمدعلی دهقان دهنوی«، معاون وزیر صمت و رئیس سازمان توسعه تجارت ایران 
در دیدار با استاندار کردستان گفت: این اولین سفر استانی در دولت چهاردهم است که 
امیدواریم بتوانیم با ارائه راهکار و تدوین مصوباتی، کمکی به حوزه صنعت، معدن و 

تجارت کردستان داشته باشیم.
بــه گــزارش روابط عمومی ســازمان توســعه تجارت ایــران، وی اظهار کــرد: آنچه ما در 
ســازمان توســعه تجارت دنبال می کنیم پیوند بین تجارت و ســرمایه گذاری است؛ این 
پیوند باید یک پیوند دوطرفه باشــد چرا که هم توســعه ســرمایه گذاری می تواند باعث 
افزایش تجارت شود و هم خود تجارت می تواند بستری برای جذب سرمایه گذاری های 

جدید باشد.
معاون وزیر صمت و رئیس ســازمان توسعه تجارت ایران افزود: استان کردستان از هر 
دو جهت پتانســیل بالایی دارد و با توجه به اینکه بخش بزرگی از اســتان را مرز تشــکیل 

می دهد تجارت می تواند رونق بیشتری داشته باشد.
دهقان دهنوی ادامه داد: آن طرف مرز هم کشور عراق است که شریک عمده تجارت ما 
است و جز کشورهایی است که بیشترین صادرات و واردات را ایران به آن دارد و از لحاظ 

سرمایه گذاری هم پتانسیل های بسیار بالایی دارد.
وی یــادآور شــد: کردســتان نیز پتانســیل بســیار بالایــی برای توســعه تجــارت دارد و در 
حوزه  هــای مختلــف ماننــد صنعــت، کشــاورزی، گردشــگری، معدنــی و ... مــی تــوان 

سرمایه گذاری بیشتری انجام داد.

امروز در تقویم: محاكمه "دكتر محمدمصدق" پس از كودتاي 28 مرداد توسط دولت نظامي )1332ش( l  كشتار مردم نجف آباد، كرمانشاه و آمل از سوي عوامل رژيم منحوس پهلوي )1357 ش( l درگذشت نويسنده شهير "سيدمحمدعلي جمالزاده" پدر داستان  نويسي نوين ايران )1376 ش(

پولی شدن تردد در اتوبان همت؛ مرور ابعاد کامل پروژه و انتقادات مربوط به آن

فرهنگ سازی از جیب مردم
سایه برین

دبیر سرویس راه و مسکن

پــس از صحبت هــای »پوریــا علیمردانــی«، مدیرعامــل 
ســازمان حمــل و نقــل و ترافیــک شــهر تهــران در برنامه 
حــال  در  مجــازی  فضــای  در  گــزاره  یــک  تهــران۲۰، 
دست به دســت شدن است تحت این عنوان که : )تردد در 
اتوبــان همت بــه زودی پولی خواهد شــد.( البتــه که اصل 
صحبت های علیمردانی نیز بر همین اساس است و مبنی 
بــر دریافــت عــوارض از خودروهای تک سرنشــین هنگام 
تردد از فاز دوم این پروژه است. با این حال دانستن ابعاد 
مختلف این تصمیم، و اینکه آیا چنین پرداختی مســبوق 
به ســابقه هست یا خیر، بهتر تبیین خواهد کرد که مشکل 

انتقادات دقیقا کجاست؟
آزادراه تهران کرج اولین اتوبان کشور است که با نام آزادراه 
شهید فهمیده افتتاح شد. با افزایش ترددها در این مسیر، 
مشــکلاتی ایجاد شــد و کارشناســان به این نتیجه رسیدند 
کــه آزادراه کــرج تهــران بــا شــرایطی کــه دارد، نمی توانــد 
پاســخگوی ایــن حجــم از رفت و آمــد در طول شــبانه روز 
باشــد؛ به همین دلیل پروژه بزرگراه شهید همت به عنوان 
مســیر جدید تهران کرج راه اندازی شــد. یکی از مهم ترین 
مزیت هــای اتوبــان همــت کــرج تهــران ایــن اســت کــه ۲ 

دسترسی به شمال کشور دارد. 
اولی در ســمت تهران است که به آزادراه شمال می رسد و 
دومی در ســمت کرج اســت که به مسیر چالوس می رسد. 
طــول اتوبان همت حــدود ۱۵۸ کیلومتر اســت؛ راه اندازی 
این آزادراه در ابتدا با مشکلات زیادی همراه بود، طوری که 
بهره برداری آن حدود ۱۰ ســال طول کشــید. ســرانجام به 
گزارش پایگاه اطلاع رســانی ریاست جمهوری، قطعات ۲ 
و ۳ آزاد راه شــهید همت – کرج در ســال ۱۳۹۸  با دســتور 
»حسن روحانی«، رئیس جمهور وقت افتتاح شد. مرحله 

بعدی ایــن پروژه آزادراهی از ادامه قطعه ســوم تا آزادراه 
کرج – قزوین از مســیر کنارگذر شــمالی کــرج بود که قطعا 
نخست آن شــهریورماه سال جاری به بهره برداری رسید و 
همزمان با هفته دولت فاز اول پروژه تعریض آزادراه کرج 
قزوین محدوده پل مهرویلا تا گلشــهر افتتاح شــد و زیر بار 
ترافیکی رفت. گفتنی است؛ در دولت سیزدهم مطالعات 
دو طبقه شــدن اتوبان تهران- کرج به طول ۲۵ کیلومتر از 
پــل کلاک تا کمالشــهر که طی ســال های گذشــته از جمله 
مطالبات استان البرز بوده است، با بررسی نقاط ضعف و 

قوت طرح، به اتمام رسید.

حــال امــروز مدیرعامل ســازمان حمــل و نقــل و ترافیک 
شــهر تهران دربــاره اجرای طرح HOV یــا همان "خطوط 
پرسرنشــین" درشــهر تهــران و بــه طــور مشــخص بزرگراه 
شــهید همت، درباره زمان اجرای آن، به همشهری گفت: 
»اجــرای طــرح مصــوب شــده و زیر ســاخت هــای آن هم 

درحال طراحی است. 
چنــد مــاه تــدارک زیرســاخت هــای اجــرای طــرح طــول 
خواهد کشــید، اما از نیمه اســفند امسال خط ویژه حمل و 
نقل عمومی در بزرگراه شــهید همت آمــاده بهره برداری 
خواهد بود. احتمالا شــروع اجرای طرح با آغاز تعطیلات 

ســال جدید یا چند روز قبل از در مــاه مبارک رمضان اجرا 
خواهد. این طرح قطعا در پایان امسال یا اوایل سال آینده 

اجرا خواهد شد.«
آنچــه او در برنامه تهــران ۲۰ عنوان کــرد، تکمیلی همین 
اظهارات است. طبق تمهید اندیشیده شده، وسایط حمل 
و نقــل عمومــی می توانند به راحتــی در ایــن آزادراه تردد 
کننــد امــا  خودروهــای تک سرنشــین، مشــمول پرداخت 
عوارض خواهند شد. هدف این طرح هم تشویق و ترغیب 
مردم به استفاده از حمل و نقل عمومی و کاهش استفاده 
از خودروهای تک سرنشــین است. حال می توان ذکر چند 

نکته را خالی از لطف ندانست.
نخســت اینکه برخی از منتقدان با توجه به پرحجم بودن 
ترافیــک بزرگراه شــهید چمــران و پس زدگــی ترافیک در 
صــورت اجــرای این طــرح، معتقدند که اجــرای آن عملا 
ممکن و میسر نیســت. با این حال مسئولان شهرداری به 
تبلیغ اســتفاده از حمل و نقل عمومی با این پروژه اعتقاد 

راسخ دارند.
نکتــه بعدی تفکیــک حمل و نقل عمومــی از خودروهای 
تــک سرنشــین اســت. در همیــن برنامــه مطرح می شــود 
کــه اگــر در یک ماشــین، یک خانواده ســوار باشــند، چطور 
می تــوان آن هــا را از تاکســی های اینترنتــی تفکیــک کــرد؟ 
پاسخ شهرداری به این دغدغه ثبت مسافرین و پرداخت 
هزینه ســفر از طریق یک اپلیکیشــن اســت. آیا قرار اســت 
پلتفرم های تاکســی اینترنتی همگی به این اپلیکیشــن که 
»شــاهکار« نامیده می شــود متصل شوند و اصلا آیا چنین 

چیزی ممکن است؟ 
این ها مواردی است که باید روشن شود. سومین و آخرین 
نکتــه همیــن تاکید بر تشــویق بر اســتفاده از حمــل و نقل 
عمومی اســت. به نظر می رســد به حداقل رساندن هزینه 
استفاده از حمل و نقل عمومی، بیشترین تشویق و ترغیب 
اســت. کاش ابتــدای ســال جاری که هزینه اســتفاده از این 
نــاوگان افزایــش پیدا کرد نیز کمی بیشــتر بــه اهمیت این 

تشویق و ترغیب، بها داده می شد.

J O M L E H
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  گزارش تحلیلی جملـــــه بر موانع شروع فعالیت خط تولید فولاد آلیاژی در مجموعه
 بزرگ صنعتی »فولادین ذوب آمل« در استان مازندران؛

جهش تولید در انتظار اقدام وزیر صمت 
رهبــر انقلاب اســلامی ســال جدیــد را »جهش تولیــد با مشــارکت مردم« 
نام گــذاری و با این اقدام، مســیر اصلــی حرکت اقتصاد کشــور را هم برای 
فعــالان بخــش خصوصــی و ســرمایه گذاران و هــم بــرای دولت مــردان و 
نماینــدگان مجلس روشــن کردنــد. با این راهبــردِ رهبــری، تولیدکنندگانِ 
و  شــوند  وارد  تولیــد  میــدان  بــه  بایــد  اهــل،  ســرمایه گذارانِ  و  توانمنــد 
 دولت مــردان نیــز بایــد از آنــان حمایــت کننــد و موانــع را از پیــشِ پــای
 آنان بردارند. تولیدکننده و سرمایه گذار، ایثارگری در میدان نبرد اقتصادی 
اســت که بــه جای این کــه پول خــود را در بانــک بخوابانَــد، وارد معاملات 
پنهانــی دلار و ســکه شــود یا دلالی خانه و مســکن را در پیــش بگیرد، همه 
ســرمایه خــود را در معــرض خطر قــرار می دهــد و در شــفاف ترین بخش 
اقتصاد می نشیند تا با تولید، سفره ای پَهن و جوانان، مردان و زنان زیادی 
را به ســر ســفره دعوت کند و به آنان، فرهنگِ کار و تلاش و تولید ســرمایه 
را یــاد بدهــد و به این شــکل، هم رونــق را به اقتصاد کشــور بازگرداند و هم 
در پرورش نسل های بعدی تولیدکنندگان و کارشناسان ماهر، گام بر دارد.

ســرمایه گذاران بخش خصوصی مایه افتخار کشور و قله های اقتصاد ملی 
هستند که در بسیاری از حوزه ها، کشور را به خودکفایی می رسانند و دولت 

و مجلس وظیفه دارند از آنان حمایت کنند.   
شــرکت فولاین ذوب آمل از شرکت های بزرگ تولیدی در استان مازندران 
است که حدود سه دهه در شهرک امامزاده عبدالله آمل به تولید قطعات 
صنعتی منحصربه فرد و فعالیت های آموزشــی و حمایتی اشتغال دارد و 
تعداد قابل توجهی از جوانان بومی و مهندسان جوان از شهرهای مختلف 
کشــور در این هلدینگ بزرگ مشــغول به کار هستند و اهلیت سرمایه گذار 
این مجموعه نیز بر کسی پوشیده نیست.  این مجموعه همچنین طی چند 
سال اخیر، صنایع کشور را از نیاز به بسیاری از قطعات خارجی بی نیاز کرد 

و کشــور را در تولیــد بســیاری از این قطعات صنعتی بــه خودکفایی و حتی 
صادرات رساند.

در یکی از آخرین روزهای هفته گذشــته »یوسف نوری« استاندار مازندران 
بــرای بازدید به مجموعه تولیدی فولادیــن ذوب آمل رفت و از خط تولید 

فولاد آلیاژی که مورد نیاز کشور است در این مجموعه بازدید کرد.
در این بازدید به استاندار مازندران گفته شد خط تولید مقاطع فولاد آلیاژی 
مجموعه تولیدی فولادین ذوب آمل، که بخش اعظمی از زیرساخت های 
آن، اعم از فضا و ســاختمان آماده شــد و بخش زیادی از ماشین آلات این 
خط وارد و در طول خط تولید نصب شــد، برای تکمیل و شــروع فعالیت، 

نیاز به تسهیلات ریالی و ارزی دارد.
مدیریت مجموعه تولیدی فولادین ذوب آمل در این بازدید برای استاندار 
مازنــدران توضیــح داد کــه برخــی ماشــین آلات این خــط تولیــد، وارداتی 

هســتند و  نیاز به تخصیــص ارز نیمایی دارند و با اســتقرار این تجهیزات و 
فعال شدن این خط تولید، ۲5۰  هزار تن فولاد آلیاژی تولید خواهد شد که 
علاوه بر تأمین نیاز کشــور و جلوگیری از خروج ۱5۰ میلیون دلار ارز، زمینه 
بــرای صــادرات و ارزآوری نیــز فراهم می شــود و در نهایت بــرای 7۰۰ نفر 

شرایط اشتغال در این خط تولید فراهم خواهد شد.
یوســف نــوری نیز در این بازدید، با اشــاره به این که تقویــت تولید داخلی و 
جهش تولید مورد تاکید رهبر معظم انقلاب، مسأله ای کلیدی و راهبردی 
است، گفت: این واحد در حوزه فولاد و ذوب سرآمد است و قراردادهایی با 
شرکت های دولتی و ایران خودرو دارد و قطعات زیادی با قرارداد ۱۲۰ روزه 

تولید کرده است.  
استاندار مازندران با اشاره به ظرفیت و سرعت بالای تولید در این شرکت 
و ضــرورت کاســتن از زمــان قراردادهــا، افــزود: در ایــن زمینــه مذاکراتی با 

مدیرعامل ایران خودرو و وزیر صمت انجام شد.
یوســف نوری با اشاره به پیشــرفت 7۰ درصدی خط تولید میلگرد فولادی 
و آلیاژی که نیاز کشــور است، تأکید کرد: این پروژه نیازمند تسهیلات ریالی 
برای ســرمایه در گردش و تسهیلات ارزی برای تجهیزات تکمیلی است تا 
شــاهد جلوی خروج ارز از کشــور گرفته شود. اســتاندار مازندران با اشاره به 
این که یک سوم درخواست سرمایه گذار در سفر دوم شهید جمهور مصوب 
شــده بود، گفت: بانک عامل باید زمینه را برای ارســال پرونده به صندوق 

توسعه ملی فراهم کند. 
با توجه به نگاه عقلانی دولت چهاردهم به اقتصاد، وزیر صنعت، معدن 
و تجارت دولت مسعود پزشکیان  باید به این نکته توجه کنند که مجموعه 
تولیدی فولادین ذوب آمل چندین سال است که جلوداری خود را در تولید 
قطعــات بــزرگ و مهم صنعتی در کشــور به اثبات رســانده اســت و دپوی 
قطعاتی که ســفارش شرکت ایران خودرو بود در این مجموعه و مطالبات 
میلیاردی ایران خودرو به مجموعه فذا  به خوبی تأیید می کند این شــرکت 
می توانــد بــا حمایت بخش دولتــی، جهش تولید موردنظــر مقام معظم 

رهبری را محقق کند.  
در چنیــن شــرایطی توقــع از محمد اتابک این اســت که تســهیلات ارزی و 
ریالی مورد نیاز این مرکز بزرگ صنعتی را پیگیر باشــد و هم جهش تولید 
داخلــی و افزایــش ظرفیتی جدید برای صــادرات غیرنفتی رقــم بخورد و 
هم فضا برای افزایش مشــارکت مردم در ســرمایه گذاری و تولید مهیاتر از 
قبــل شــود.   درحقیقت جهش تولید با مشــارکت مــردم در فولادین ذوب 
آمل، تنها در انتظار اقدام حمایتی وزیر صمت از این ســرمایه گذار اســت، 
سرمایه گذاری که اهلیت وی بر هیچ کس از کارشناسان اقتصادی و مدیران 
استانی و ملی پوشیده نیست با حمایت های بخش دولتی، می تواند شعار 

سال موردنظر رهبر انقلاب را رقم بزند.  
در پایــان لازم اســت بگوییــم طــی روزهــای گذشــته، اســتاندار مازنــدران 
بــا مدیــران عامــل بانک ســپه و بانک ملــت با هــدف کمک به ایــن واحد 
صنعتی نشســت هایی داشــته اســت اما دفتر اســتانی بانک ها معمولاً به 
قوانین بالادســتی خــود به عنوان مانع برای کمــک حداکثری به واحدهای 
تولیدی اشــاره می کنند و لازم است با ورود وزیر صمت، از همه ظرفیت ها 
بــرای راه انــدازی خــط تولیــد فــولاد آلیــاژی در مجموعــه فولادیــن ذوب 
 آمل اســتفاده شــود و شــاهد تحقق جهش تولید، افزایش نرخ اشتغال در

 این مجموعه باشیم.  

شــرکت چــوب و کاغــذ مازندران طی ســه ســال 
اخیــر کــه تحــت مدیریــت امیــد نیک نــژاد قرار 
گرفــت، نمونــه زنــده و پویــای مدیریــت موفــق 
اســت،  شــرکتی که در آســتانه ورشکســتگی قرار 
داشــت و مدیــران ارشــد اســتان هــر مــاه نگران 
تأخیر در پرداخت حقوق کارگران این مجموعه 
بــزرگ تولیــدی بودنــد امــا بــا آغــاز مدیریــت امید نیک نــژاد در 
آذرماه ۱4۰۰ تا امروز، شــرکت چوب و کاغذ مازندران به بالاترین 

ســطح شکوفایی خود طی سه دهه رسیده است.
ایــن مجموعــه با هماهنگی ســتودنی بیــن مدیرعامــل، اعضای 
هیئــت مدیــره، کارگــران و کارمندان موفق شــد طرح توســعه ای 
بنویســد و بــا دعوت از مدیــران ارشــد دولت، ظرفیت هــای فنی 
مجموعــه برای رســیدن بــه خودکفایی در تولید کاغــذ را به آنان 
یادآور شد و همزمان خط تولید کاغذ تحریر را که عملًا غیرفعال 
بــود، فعــال کرد و پــس از مدت کوتاهــی، موفق شــد نظر وزارت 
آمــوزش و پــرورش را درخصوص کیفیت کاغذهــای تحریری که 
در ایــن مجموعــه تولید می شــود، جلب کند و نخســتین قرارداد 
بین شــرکت چــوب و کاغذ مازنــدران و وزارت آموزش و پرورش 
برای تأمین کاغذ مورد نیاز برای کتب درســی در تاریخ ۹ خرداد 

۱4۰۱ به امضا رسید. 
انجام به موقع تعهد توســط این شرکت و تحویل کاغذ با کیفیت 
مناســب به ســازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی موجب شد 
قــرار داد در ســال ۱4۰۲ و ۱4۰۳ نیــز تمدیــد شــود و گام بــزرگ و 
تاریخــی در خودکفایــی تولیــد کاغــذ مــورد نیاز کتــب ۱5 میلیون 

دانش آموز سراسر کشور برداشته شود.
کالای  یــک  به عنــوان  کاغــذ  تولیــد  در  خودکفایــی  موضــوع 
اســتراتژیک، موضوعــی بــود کــه رهبــر معظــم انقــلاب همواره 
بــر آن تأکید داشــتند و شــرکت چوب و کاغــذ مازنــدران به یُمن 
همــکاری و همراهــی ســهامداران، کارگــران و مدیریــت عالمانه 
امیــد نیک نــژاد در اجــرای ایــن مأموریــت، موفــق عمل کــرد تا 
جایی که امروز این مجموعه تولیدی، نه یک مجموعه در اســتان 
مازندران که ظرفیتی برای کشــور درنظر گرفته می شــود و چشــم 
بســیاری از دلســوزان در امر تولیــد کاغذ، به این مجموعه اســت 

و طی ســه ســال گذشــته شــاهد بودیــم مدیــران ملی بســیاری از 
مرحــوم رییســی رییس جمهــور ســابق تــا رییــس قــوه قضاییه و 

وزیــران مختلف از این مجموعه بازدید کردند.

حمایت دستگاه قضایی از تولید و اشتغال در استان  
بــه گــزارش روابــط عمومــی شــرکت صنایــع چــوب و کاغــذ   
مازنــدران علی اکبر عالیشــاه دادســتان عمومــی و انقلاب مرکز 
اســتان به همراه معاونین دادســتان و تیــم اقتصاد مقاومتی با 
حضور در شــرکت صنایع چوب و کاغــذ مازندران از نزدیک در 

جریان روند فعالیــت این مجتمع عظیم قرار گرفتند . 
در ایــن بازدیــد امید نیک نــژاد مدیرعامل شــرکت ضمن ارائه 
گزارشــی اجمالــی در خصوص روند تولید کاغذ از ابتدای ســال 
تاکنون، تولید کاغذ مورد نیاز کتب درســی دانش آموزان کشــور 

را افتخــاری بی نظیــر بــرای ایــن مجموعــه دانســت کــه پس از 
سال ها محقق گردید.  وی با اشاره به ناترازی انرژی و مشکلات 
در تامیــن مــواد اولیــه افزود:  در صــورت حمایــت متولیان امر 
 قــادر خواهیــم بــود بخــش زیــادی از نیــاز حــوزه نشــر کشــور را 

نماییم.  تامین 
در ادامه این بازدید دادســتان مرکز استان ابتدا ضمن اهمیت 
حفظ اشتغال موجود در شرکت خاطر نشان کرد:  دستگاه های 
متولی باید با نگاه کارشناســی بــا بنگاه های اقتصادی و تولیدی 

برخورد داشته باشــند و از برخورد یک جانبه پرهیز کنند. 
دادســتان عمومی و انقلاب مرکز اســتان با اشاره  به شعار سال 
مقام معظم رهبری و دســت آوردهای بسیار مهم این صنعت 
استراتژیک در اســتان افزود: هر مدیر مکلف است یک کارنامه 

موفق در بازده زمانی مســئولیت خود به جای گذارد. 
علی اکبر عالیشــاه همچنین موضوع اقتصاد مقاومتی را بســیار 

بــا ارزش دانســت و از حمایــت دســتگاه قضــا از مجموعه های 
صنعتــی با توجه به ظرفیت های قانونی خبر داد. 

وی بــا اشــاره بــه اهمیــت امنیــت روانــی مدیــران خاطرنشــان 
ســاخت:  دادســرا ضمن نظــارت لازم بــر مدیــران و توصیه به 
رعایــت قوانین و مقررات، با افرادی که با نشــر اکاذیب و ایجاد 
جــو روانی محیط مجموعه هــای صنعتی را دچار تزلزل نمایند 

نیز  برخورد قانونی خواهد کرد.
به عنــوان نتیجــه بایــد گفــت خودکفایــی در تولیــد کاغــذ نیــاز 
بــه خودبــاوری و همچنیــن حمایت هــای همه بخش هــا دارد. 
ایــن  مازنــدران  کاغــذ  و  چــوب  شــرکت  و  کارکنــان  مدیریــت، 
مجموعــه در خط مقدم تولید و اشــتغال فداکارانه ایســتاده اند 
امــا دیگر بخش ها نیــز وظیفه دارنــد از این مجموعــه حمایت 
کننــد همان گونه که دادســتان مرکز اســتان در بازدید شــبانه بر 

این امر تأکید کردند.

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان مازندران از شرکت صنایع چوب و کاغذ بازدید کرد؛

چوب و کاغذ مازندران در بالاترین سطح شکوفایی


